

站内搜索

[首页](#) [学院概况](#) [新闻动态](#) [招生就业](#) [科学研究](#) [人才培养](#) [学生工作](#) [党群工作](#) [校友工作](#) [通知公告](#)



师资力量

当前位置：[首页](#)» [学院概况](#)» [师资力量](#)» [刑法学研究所](#)

国际法研究所

陈君 副教授

宪法与行政法研究所

民商法研究所

诉讼法研究所

刑法学研究所

博士后

客座教授



一、基本信息
陈君，北京理工大学法学院副教授、硕士研究生导师
二、主讲课程
刑法总论、犯罪学、保险法
三、研究方向
主要从事刑法学、犯罪学研究
四、主要学术成果
1.我国刑事被害人救济制度及其设计，北京理工大学学报(社会科学版)2010年
2.论疫学因果关系在污染环境罪中的适用，北京理工大学学报(社会科学版)2011年
3.对《刑法修正案（八）》关于污染环境罪规定的理解与探讨，北京理工大学学报(社会科学版)2012年
4.风险社会下公害犯罪之抽象危险犯，北京理工大学学报(社会科学版)2014年

I. Basic Information
Chen Jun, Associate Professor, School of Law, Beijing Institute of Technology
II. Teaching Course
General Theory of Criminal Law, Criminology, Insurance law
III. Research Direction and Expertise

Criminal Law、Criminology

IV. Main Publications and Research Projects

1. The Relief System for Criminal Victim and its Design in China, Journal of Beijing Institute of Technology(Social Sciences Edition) 2010
2. On the Applicability of Epidemiologic Causation in Environmental Pollution Cases, Journal of Beijing Institute of Technology(Social Sciences Edition) 2011
3. A Study on the Criminal Law Amendment (VIII) Concerning the Provisions of the Environmental Pollution Crime, Journal of Beijing Institute of Technology(Social Sciences Edition) 2012
4. Abstract Potential Damage Offence of Public Nuisance Crime in Risk Society, Journal of Beijing Institute of Technology(Social Sciences Edition) 2014

(审核: 张爱秀)

北京理工大学法学院 版权所有 地址: 北京海淀区中关村南大街5号 邮编: 100081 总访问量:

服务邮箱: (网页内容)Webmaster@bit.edu.cn (网络服务)service@bit.edu.cn

京ICP备10019879号 京公网安备110402430044号 联系我们